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Pkt. 2 Bestyrelsens beretning 

Vi har i årets løb kun afholdt 1 ordinært bestyrelsesmøde, møde med Grundejerforeningen for 

lige numre. Hertil kommer adhoc opgaver som klares på sms eller mail. 

Samarbejdet med Grundejerforeningen for de lige numre fortsætter på områder hvor det giver 

mening og har i 2023 omfattet fælles vintervedligehold, samme leverandør af vedligehold af 

grønne arealer samt forsegling af revner i vejene (som er udført for kort tid siden). 

Vi mangler stadig at få vedligeholdt vores vandreservoirer, som vi var blevet lovet sidste år, men 

der er vist stadig nogle tilladelser der mangler. Forhåbentlig bliver det ordnet i år. 

Vi skiftede sidste år gartner til vedligehold af de grønne arealer til Flemming Nørgaard, og 

opnåede herved en betydelig besparelse, samtidig med at vedligeholdelsesniveauet efter 

bestyrelsens opfattelse er steget. Vi har dog også sparet på en række større/mindre 

vedligeholdelsesprojekter som blev udskudt fra sidste år, men dem tager vil løbende efter behov. 

Vi har i 2023 fået ny hjemmeside. Designet er næsten uændret så det er ikke sikkert I har opdaget 

det.  

Som skrevet i indkaldelsen til generalforsamlingen mangler Grundejerforeningen stadig en 

formand. Vi har nu i 2 år fungeret uden. Hvilket kun har kunnet lade sig gøre på grund af de 

relative få opgaver, men det er selvfølgelig ikke optimalt. Vi vil derfor endnu engang opfordre 

alle til at tænke over om det ikke kunne være noget for dig, at deltage i bestyrelsens arbejde. 


